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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 15. 09. 2008 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. Silva Macková, prof. Petr Oslzlý, Mgr. Aleš Záboj, 

MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou, MgA. Alena Fafílková, Ing. Ivana 
Oulehlová  

 

I. Chod fakulty: 

 Kolegium projednalo a pozitivně zhodnotilo I. premiéru ve Studiu Marta, kterou byla 
inscenace „Dobrý bůh z Manhattanu“ v režii N. Brettschneiderové. 

 Vedení DIFA podá na rektorát žádost o možnost využít prostor bývalého klubu na IVUC 
Astorka pro účely výuky – zajistí děkan. 

 V pondělí 29. 9. 2008 v 17.00 hod. se uskuteční slavnostní imatrikulace studentů.  

 Promoce proběhne dne 26. září 2008. Kolegium děkana navrhlo z provozních důvodů 
(státní závěrečné zkoušky) posunout promoce v příštím roce na pozdější termín. 
Optimálním dnem pro uskutečnění promocí se ukazuje pátek. 

 Příští kolegium děkana se uskuteční mimořádně ve středu 24. září 2008. 
II.   Studijní záležitosti: 

 prof. Přidal postoupil kolegiu děkana žádost studentky T. Kratochvílové, 1. Mg. RTDS, 
která žádá o individuální studijní plán z důvodu spolupráce na mezinárodním festivalu, 
který pořádá skupina Koma - jedná se o čtyřtýdenní práci. Kolegium děkana vzhledem k 
tomu, že se jedná o jedinou studentku v tomto ročníku doporučuje, aby ateliér RTDS 
nahradil výuku v plném rozsahu a souhlasí se způsobem nahrazení, který je uveden v 
žádosti. S návrhem nahrazení výuky souhlasí rovněž prof. Přidal – odsouhlaseno.  

 M. Svoboda, 2. ČH, požádal o přerušení studia ze zdravotních důvodů. Kolegium s 
žádostí souhlasí s podmínkou, že před nástupem zpět do studia student předloží potvrzení 
od lékaře, že je ke studiu ze zdravotních důvodů způsobilý (zejména v oblasti akrobacie, 
šermu, atd.). Zdravotní potvrzení je nezbytné! 

 L. Repašská, 1. Mg. ČR, požádala o individuální studijní plán na LS 2008/2009 z důvodu 
zahraniční stáže v Odin Theatre v Dánsku. Kolegium souhlasí. 

 Studentky kurzu CŽV VDN B. Brandýská a J. Křečková požádaly o uznání 60ti kreditů a 
zařazení do 2. ročníku Mg. studia v kombinované formě. Kolegium žádost schválilo. 

 Vedoucí ateliéru DM a JT doc. J. Kolegar požádal o zrušení předmětu Organizační 
chování (II.Mg DM), který studenti absolvovali již v minulém roce. Chybějící kredity si 
studenti doplní v rámci předmětů osobní specializace. 
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 M. Koutská požádala o přechod z 1. ročníku Bc. studia VDN do 2. ročníku navazujícího 
Mg. studia, předměty základu oboru vystudovala v rámci osobní specializace. Kolegium 
žádost schválilo. 

 Kolegium děkana obdrželo zkompletovanou žádost studentky 3. ročníku ČH M. 
Doleželové a přidělilo jí mimořádné stipendium ve výši 3.500,-Kč s ohledem na její 
tíživou sociální situaci. 

 J. Tedla, 2. roč. Mg. DM, požádal o prodloužení přerušení studia. Kolegium souhlasí. 

 Kolegium projednalo přípravu přijímacího řízení na obor Audiovizuální tvorba a divadlo. 
III. Zahraniční záležitosti: 

 MgA. A. Fafílková informovala o stavu plánovaného mezinárodního projektu – Divadelní 
maraton, jehož hlavním organizátorem je ITs, Amsterodam - Nizozemí. Na projekt zatím 
nebyly přiděleny požadované finance z EU. Zúčastnit se festivalů v rámci Divadelního 
maratonu budeme moci od května 2009, cestovní náklady našich studentů si však budeme 
muset uhradit sami. Festival v Bělehradu pravděpodobně proběhne  v příštím roce. 
Divadelní maraton by mohl hostovat v rámci SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2010. 

 Ve dnech 1. - 5. 11. 2008 se uskuteční 28. International Student Festival v Moskvě, který 
pořádá VGIK. PhDr. O. Smilková byla přizvána do poroty festivalu, DIFA uhradí 
cestovní výdaje PhDr. Smilkové. Do 20. 9. 2008 je třeba zaslat závaznou přihlášku, DIFA 
uvažuje o 2 inscenacích - účast inscenace Portugálie projedná děkan s režisérem I. 
Krobotem. 

 PhDr. O. Smilková oznámila možnou návštěvu 2 zahraničních pedagogů – A. Lifanov 
přijede v ZS 2008/2009 v rámci vzájemné výměny s VGIK (O. Smilková byla na náklady 
DIFA hostujícím pedagogem na VGIK), dále je plánován příjezd pedagoga z Bulharska. 
DIFA však na druhého pedagoga nemá dostatek finančních prostředků, navrhuje, aby 
pedagog přijel v rámci programu Erasmus. 

 V akademickém roce 2009/2010 přijede do ateliéru DV zahraniční pedagožka N. 
Rasewski z Berlína, a sice v rámci programu Erasmus. 

 MgA. A. Fafílková ověří přesný příjezd zahraničních studentů v programu Erasmus, kteří 
by na DIFA měli studovat v akademickém roce 2008/2009. 

 Kolegium projednalo přípravu mezinárodní vědecké konference – děkan rozeslal zvací 
dopis. 

 Dne 16. 9. 2008 proběhne zasedání oborové rady DIFA JAMU, na kterém bude 
zhodnoceno studium současných studentů a rozhodnuto o výsledcích přijímacího řízení na 
doktorské studium do akademického roku 2008/2009. 

 V. Rodriguezová požádala o uhrazení účastnického poplatku celostátní konference na 
téma „Pedagogické praxe a oborové didaktiky“ ve výši 400,- Kč a dále o uhrazení 
účastnického poplatku na seminář „Stupínek, jeviště a plátno – školní dějepis a umělecké 
obrazy minulosti ve filmu a na divadle“ ve výši 300,- Kč. Kolegium s žádostí souhlasí. 
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 Kolegium odsouhlasilo žádost P. Sližové o individuální studijní plán na akademický rok 
2008/2009 ze zdravotních důvodů. 

 DIFA byla pozvána na mezinárodní festival do Berlína (T. Nawrot) v lednu 2009. O účasti 
se bude jednat. 

IV. Projekty a granty: 

 Tajemník DIFA informoval, že projekty v rámci Rozvojových programů na rok 2009 byly 
postoupeny na rektorát, odevzdána byla i aktualizace Dlouhodobého záměru na rok 2009. 
Zároveň také poděkoval všem, kteří se na kompletaci podkladů podíleli. 

 MgA. L. Abou informovala o stavu přípravy projektů ESF OP VK. Do projektu „Odborné 
praxe a stáže studentů Divadelní fakulty JAMU“ nebude jako partner uvedeno občanské 
sdružení Divadelní svět Brno. Kolegium dále projednalo přípravu projektu Inovace 
studijního programu v oblasti hypermedializace. Tento projekt kolegium děkana navrhuje 
dopracovat a podat až v rámci druhé výzvy. 

 Dnes 15. 9. 2008 bude podána žádost o Standardní grant International Visegrad Fund, a to 
na projekt Mezinárodního festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2009. 

 Tajemník DIFA informoval, že se dne 17. září 2008 zúčastní zasedání oborové komise F2 
fondu rozvoje vysokých škol. 

 
 
zapsala: MgA. L. Abou     verifikoval: MgA. O. Vodička 

 


